
Interpelácia č. 102/2017   
 
 
7. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 26.6.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Chcel by som sa opýtať pána vedúceho odboru výstavby, že ako to je s tými, keď niekto 
dostane na podvrtanie cesty a musí tam tú cestu nejak rozkopať a potom ako to je s úpravou 
tej cesty. Poviem to konkrétne, na Ulici Švermovej prišli spoluobčania z Anglicka, zarobili si 
tam peniažky, ťažko robili tam, kúpili si tam domy, zrekonštruovali ich a urobili podkopávky 
cesty, a tu podkopávka cesty potrebovali zasiahnuť do cesty niekoľko asi 0,5 m alebo koľko 
zasiahli a nechali to tak, zasýpali to hlinou, šak dobre, trebalo by to skontrolovať. Milý pán 
spoluobčan, prišiel si z Anglicka, máš dajaké peniažky, tak zober, daj to do pôvodného stavu. 
Dobre hovorím pán vedúci odboru výstavby, či nedobre hovorím? Dobre? A prečo sa 
nekontroluje? Hrdlík, keď rozkopával tam pri pánovi poslancovi Babkenovi, dal lôžko, betón, 
asfalt, všetko komplet, 3x ma išli skontrolovať. A ten rómsky spoluobčan, ja som 
diskriminovaný, ja, my sme diskriminovaní. Jeho sa netýka ten zákon? Opäť sme pritom, že 
vzniká tu nejaké rasistické trenie. 
Ing. Timečko: 
Áno, každý, kto zasiahne do cestného telesa má uviesť cestné teleso do pôvodného stavu, to 
znamená, nevynímajúc ani rómskych spoluobčanov, ani vlastne iných občanov. To znamená, 
každý by mal uviesť teleso do pôvodného stavu, cestné teleso do pôvodného stavu. Toto my 
aj vyžadujeme, len niekedy nie je to možné splniť, keď je taká situácia, ktorá už bola 
problémová.  
PhDr. Čižmár: 
Ale každopádne požiadam oddelenie výstavby, aby dohliadlo na túto situáciu prostredníctvom 
povereného pracovníka a poprosím aj teba pán poslanec, môžeš pokojne kontaktovať, ak sa 
stretávaš s nejakým negatívnym javom, ktorý je nejaký krátkodobý, alebo náhly, aby si túto 
informáciu nám sprostredkoval, stále sme to takto riešili, ak prišiel nejaký podnet zo strany 
poslancov, prípadne občanov mesta. 
MVDr. Hrdlík: 
Ešte ja by som reagoval na pána vedúceho odboru výstavby. Keď mu dakto dá to povolenie, 
on sám to nemôže rozkopať, to musí požiadať mesto o tú rozkopávku. Dobre hovorím? 
Ing. Timečko: 
Áno.  
MVDr. Hrdlík: 
Čiže dá, no a potom sú nejaké sankcie dovtedy a dovtedy a dovtedy  daj to do poriadku. Tak? 
No a  potom sú tam dajaké pokuty, sankcie sú tam nie? Šak to už tamten 2 roky rozkopal, šak 
už 2 roky a zatiaľ tie peniažky z Anglicka si tam  ťažko, čo zarobil, v novom dome býva. Tak, 
treba mu povedať, milý spoluobčan, darmo, že si takej a takej farby, ale musíš to spraviť, dať 
do poriadku, jak ostatní ľudia. Ja neviem, dobre hovorím, či mám dajaké rasistické názory?  
Ing. Timečko: 
Dobre hovoríš. Máme spracovanú pasportizáciu týchto zásahov do cestných telies, možno 
nám to uniklo, ja neviem.  
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